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Zusammenfassung


Weltweit werden onkologische Patienten mithilfe der Homöopathie begleitet, um die Nebenwirkungen der konventionellen Therapien wie Chemotherapien oder Bestrahlungen zu reduzieren. Es zeigt sich, dass Tumorpatienten, die zusätzlich homöopathisch behandelt werden, eine bessere Lebensqualität und ein längeres Gesamtüberleben aufweisen. Studien zur Tumorzellforschung zeigen die Wirkungen homöopathischer Hochpotenzen auf Tumorzelllinien. Tumorhemmende Effekte homöopathischer Mittel werden in vitro wie in vivo nachgewiesen. Komplementärmedizinische Forschungsprojekte (CAMbrella) und Forschungen zu personalisierten Immuntherapien und additiver Homöopathie öffnen den Weg für eine zukünftige integrative Onkologie.
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Abstract


All over the world, oncology patients receive homeopathic treatment concomitant to conventional treatments, such as chemotherapy and radiation treatment, in order to reduce the side effects of these therapies. It has been shown that cancer patients, who are receiving homeopathic treatment in addition to conventional therapies, have a higher quality of life and a longer survival rate. Studies in cancer cell research have shown the direct effects of highly potentized homeopathic medicines on tumor cell lines. Tumor inhibiting properties of homeopathic medicines have been proven in vivo as well as in vitro. Research projects into complementary medicine (CAMbrella) and research into personalized immunotherapies as well as additive homeopathy open the door to the future of integrative oncology.
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